
Mirosław Gilarski Kraków, 17 lutego 2010 r. 
Radny Rady Miasta Krakowa 

Interpelacja 

Panie Prezydencie, 

Po raz kolejny zwracam się do Pana w związku z róŜnymi nieprawidłowościami dotyczącymi 
realizacji inwestycji Park Dębnicki. 

Liczba zaniechań i zaniedbań w tej sprawie jest naprawdę ogromna - poczynając od 
wielokrotnych niespełnionych obietnicach realizacji tego parku na sprawach własnościowych 
kończąc. 
1. Dlaczego w przygotowywanym przez Pana miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego „Bulwary Wisły" w środku parku na działkach 4/36 oraz 4/37 obr. 10 
Podgórze planuje Pan zabudowę mieszkaniową, gdy w Studium zapisano zieleń publiczną? 
PrzecieŜ plan ma być zgodny ze studium, czy plan jest przygotowywany zgodnie ze studium 
czy oczekiwaniami inwestora (w załączeniu materiały [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych])? 

— 2. Dlaczego pomimo publicznej obietnicy złoŜonej na spotkaniu z mieszkańcami w 

Parku Dębnickim oraz w siedzibie Rady Dzielnicy VIII w dniu 5 stycznia br. przez 

prezydenta Bujakowskiego nie przekazał Pan w odpowiedzi na moja interpelacje 

precyzyjnej informacji dotyczącej zakresu prac przewidzianych do realizacji w 

bieŜącym roku na terenie parku? (Utrzymanie i konserwacja zieleni (realizator - Zarząd 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu)Park Dębnicki. "). 

3. Czy Pana obietnice w tej sprawie są tyle warte co obietnica prezydenta Bujakowskiego 
wygłoszona 2 lata temu w „tematach dnia" zapowiadająca w 2008 r. realizacje kolejnego 
etapu parku - z boiskami i infrastrukturą sportowa dla dzieci? 
4. Czy planuje Pan stworzenie kolejnego „okrągłego stołu" w tej sprawie jako zabieg PR- 
owski (jak w przypadku np. Zakrzówka) w roku wyborczym? 

 

Otrzymują: 
1. Adresat, 
2. a/a. 

 


